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本文作者相关文章

PubMed

我国棉花产业经济预警指标的研究和应用——中国棉花生产景气指数（CCPPI）和中国棉花生长
指数（CCGI）

毛树春 李亚兵 王香河 韩迎春 王国平

中国农业科学院棉花研究所,河南安阳455112

摘要： 

分析了CCPPI和CCGI模型构件，在棉花产业经济预警中的作用和效果，《中国棉花生产景气报告》的系统组成，

深化研究将有效解决农业信息的不对称，满足棉农对信息的渴求以及棉花产业经济多市场主体对信息的需求，发展

农业信息学。 

关键词： 棉花 信息 CCPPI CCGI 预警   

Study on the Warning Symbol and Its Application for Cotton Industry Economy in 
China——China Cotton Production Prosperity Index（CCPPI） and China Cotton 
Growth Index（CCGI）

MAO Shu-chun, LI Ya-bing, WANG Xiang-he, HAN Ying-chun, WANG Guo-ping 

Cotton Research Institute of Chinese Academy of Agricultural Science, Anyang Henan 455112, China 

Abstract: 

The effects of CCPPI and CCGI in early warning system to cotton industry economy are analyzed, and 
the systematic composition of Report on Prosperity of China Cotton Production is explained here. Further 
study could help resolve asymmetry information in agriculture effectively, meet the thirst of cotton 
growers and demand of numerous market subjects for information in cotton industry economy, and it 
will accelerate develooment of agro-informatics.
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